公司展示 LUCK AMUSEMENT





LUCK AMUSEMENT

中山市乐奇金鹰游艺机制造有限公司始建于1995年,是一家专门从事游戏游艺设备研发、制造、销售、服务综合一体化的企业,产品涵盖室外大型游乐设施、室内动漫视频游艺机、嘉年华机,是室内、室外大型游乐场游乐设备的主要提供商。公司取得中国大型游乐设施"特种设备制造许可证",并拥有产品外观、实用新型和发明专利50多项。2019年被国家认定为"高新技术企业",是国际游乐园及景点协会(IAAPA)会员单位、中国游艺机游乐园协会(CAAPA)常务理事单位。

Established in 1995, ZhongShan LUCK & JINYING amusement machine Co.,Ltd., is a company specializes in researching, manufacturing, selling, servicing attractions, which contain of outdoor large attractions, indoor animation video game machines and carnival machines, and also as the main supplier which supplying indoor and outdoor large amusement equipment. Company has won the "special equipment production license" and also has more than 50 patents for product appearance, utility model and invention. In 2019, it was recognized as a "high-tech enterprise" by the state. Moreover, "LUCK & JINYING" is the member of international association of amusement parks and attractions (IAAPA), and also the council memb

the member of international association of amusement parks and attractions (IAAPA), and also the council member of the executive of China association of amusement parks and attractions (CAAPA).

- 为您创造价值,为您带来欢乐 -

Make value and fun for you



中国游艺机游乐园协会常务理事单位 Member of CAAPA



国际游乐园及景点协会会员单位

Member of IAAPA





特种设备生产许可证(B证)

Production License of Special Equipment

高新技术企业证书

Certificates of Advanced Technology Enterprises

联系我们 CONTACT US

中山市乐奇金鹰游艺机制造有限公司

ZHONGSHAN LUCK&JINYING AMUSEMENT MACHINE CO..LTD.

🗿 地址:广东省中山市港口镇恒丰六路2号

ADD:NO.2 Heng Feng Liu Lu Road, GangKou Town, Zhongshan City, Guangdong, China

电话:(0760)88792089/88788656

Tel:(0760) 88792089/ 88788656

邮箱:luck@luck-game.com

E-mail: luck@luck-game.com

官方网站:www.luck-game.com

Website: www.luck-game.com



扫描二维码关注我们! Scan QR code to follow us!